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Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 
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Noordersingel 33 

9401 JW  ASSEN 

 

assenclientenraad@gmail.com 

www.rcp-assen.nl  

 

 

Verslag overleg Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 
Plaats:  Gemeentehuis, zaal 2 

Datum: Woensdag 13 december 2023 

Aanwezig RCPA: Ada Gorter, Aaftien Schlundt Bodien, Joke Hak, Franklin Karst, Roelien 

Ensing, René Hedemann, Elma van Lienen, Menno Molenaar 

Gasten:  

Afwezig mk: Jeanette Kleene 

Notuliste:  Monique Loppersum 

 
 

Nr. Omschrijving Actie 
1. Opening en vaststelling agenda 

Ada opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Alweer de laatste 

vergadering in 2023. De twee gasten worden ook van harte welkom geheten.  

 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

Voorzittersoverleg 23 november 2023 

Elma en Ada zijn hier naar toe geweest. Dit was het laatste voorzittersoverleg van het 

jaar. Gert Jan gaat veel afstemmen met allerlei ambtenaren om te kijken hoe de 

adviesraden bij het beleid kunnen worden betrokken. De PR heeft al een gesprek 

gehad over het terrassenbeleid met Sofie Oostra. Sofie wil ook met ons in gesprek 

indien wij dit als raad ook willen. Dit is een onderdeel van de inclusie. Ada gaat 

aangeven dat wij wel graag een gesprek willen. Elma en René zullen dit gesprek dan 

aangaan met Sofie. Het gaat met name om de looplijnen, bereikbaarheid etc.  

 

Bijeenkomst armoede en schuldhulpverlening 14 november 2023 

In de Asser Courant heeft een klein stukje over armoede en schuldhulpverlening 

gestaan.  

De bijeenkomst ging veel over voedselinitiatieven, later ging het wel over 

schuldhulpverlening in diverse groepjes. Het zou wel mooi zijn als hier een verslag 

van komt. Ada gaat dit navragen bij Gert Jan of er een verslag is en of wij dit kunnen 

krijgen.  

 

Raadspresentatie Veilig thuis 30 november 2023 en Sociale Stad Assen 

Elma en Ada zijn hierbij aanwezig geweest. Er is weinig nieuws gehoord over de 

sociale stad. Over veilig thuis is wel nieuws gehoord. Diverse meldpunten zijn samen 

gegaan en vanaf dat moment is het een groot probleem. Veilig Thuis heeft nu ook de 

opdracht dat ze het beter moeten gaan doen. Ook zorgelijk is dat er onvoldoende 

plekken zijn. Ada vraagt zich wel af hoe het kan dat wij hier nooit iets over gehoord 

hebben omdat het al geruime tijd een struikelblok is. Er komt nu wel een nieuw 

meerjarenplan. Op zijn minst kunnen we vanaf nu geïnformeerd worden. Ze beloven 

ook dat ze dit gaan doen. Iris Blokzijl gaat over dit punt bij de gemeente. Ada zal 

haar ook benaderen. Meer dan de helft van de meldingen bij Veilig Thuis komt van 

de politie.  
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Terugkoppeling afstemming jeugdbeleid 13 december 

200 jongeren zijn aangemeld. In februari is er een ideeënfestival en dit wordt 

uitgewerkt. De jongeren mogen zelf stemmen op een idee.  

Het beleid voor en door jongeren komt niet van de grond, wel kwam er veel respons 

op het horecabeleid. Ook komt er nog een evaluatie. De Nieuwe Kolk heeft ook een 

cliëntengroep van jongeren. Ook komt er nog een hervormingsagenda jeugd, deze 

moet in 2027 klaar zijn. Eerst was het naar minder samenwerken met gemeentes, nu 

is het de bedoeling dat er juist met meerdere gemeentes wordt overlegd. 

Ook is er gesproken over regionale veiligheidsgroepen. In onderwijs komen er ook 

meer klassen voor o.a. hoogbegaafde kinderen en voor kinderen die nu geen 

onderwijs meer volgen omdat ze bij Van Boeijen zitten.  

De documentaire Utopie van Sofie gaat over hoogbegaafde kinderen die in de klas 

zitten. Dit is een mooie reportage.  

De taalvaardigheid voor jongeren tussen de 13 en 15 jaar is slecht. Het niveau wordt 

ook steeds lager.  

Voor het jongerenbudget is flink wat belangstelling.  

 

3. Verslag vergadering RCPA 22 november 2023  

Het verslag van de vergadering van 22 november 2023 wordt zonder wijzigingen 

goedgekeurd.  

 

Naar aanleiding van: 

WMO → Bij de aanvraag voor HH kreeg je eerder een beslissing van de gemeente 

en dan werd door de zorgverlener bepaald hoeveel uren je kreeg. Vanaf januari 2024 

gaat de gemeente het aantal uren bepalen.  

SNA → hiervoor wordt een afspraak gemaakt.  

 

 

4. Vaststellen advies wijzigingen nadere regels maatschappelijke ondersteuning en 

jeugdhulp 

Roelien geeft haar complimenten voor het advies. Het advies is tijdens de 

vergadering formeel vastgesteld.  

 

 

5. Visiedocument maatschappelijke opvang 

De vraag is of wij hier feedback op willen geven. Vorige week zijn Joke en Ada in de 

vergadering van de Participatieraad geweest en is er een toelichting gekomen op dit 

stuk van Suzan Douma. Ada heeft haar aantekeningen doorgemaild naar de leden van 

de RCPA.  

Ze horen graag of wij nog feedback hebben en dan met name over de locaties en een 

paar grote thema’s. Het problematische is dat Suzan Douma per januari uit dienst is 

bij de gemeente.  

In het stuk staat ook veel wat landelijk is opgelost en de vertaling naar wat er in 

Assen moet gebeuren.  

Door de opkoopregeling zijn er weinig particuliere woningen meer beschikbaar, ook 

bij de woningbouwvereniging is een wachtlijst van 9 jaar.  

Het is een prachtig initiatief dat iedereen eerst een huis krijgt en dan wordt 

behandeld. Sommige mensen willen echter niet in een gewoon huis wonen.  

Wat nu ook gebeurt is dat Actium dubbele huizen sloopt en er eengezinswoningen 

voor in de plaats komen. Belangrijk is dat er meer woningen komen, eventueel 

containerwoningen. Kijk goed naar andere gemeentes hoe die dit aanpakken is het 

advies.  

Herstel begint met perspectief, of dit meteen een woning is hoeft niet zo te zijn.  

Doorstroming van ouderen naar kleinere woningen bevorderen kan ook helpen.  

Financiën, opleiding, begeleiding, dagopvang, slaapplek. Er is meer nodig dan alleen 

een huis. Het recht op opvang indien men ook in Assen een uitkering heeft.  

De Havenkade gaat weg, dit moet elders ondergebracht worden. De GGZ locatie is 
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niet prettig. De mensen moeten ook los komen van deze organisatie en het stempel 

moet bij deze bewoners eraf. In woonwijken moet het geen probleem zijn als ze daar 

gaan wonen. Groepsvorming is niet wenselijk.  

 

De concrete vraag is of dakloze jongeren bij dakloze volwassenen geplaatst kunnen 

worden. Jongeren naast volwassenen is niet heel handig, aan de andere kant is het 

wel zo dat ze elkaar toch vinden op straat.  

 

Afgevraagd wordt of dit punt geen aanzuigende werking heeft en ben je dan niet te 

betuttelend. Dit wordt door de raad niet gedacht in Assen.  

 

Het lastige is ook dat er weer een groep bijkomt die een huis wil. Er zijn inmiddels 

zoveel groepen die voorrang hebben zoals asielzoekers etc. De gewone burger komt 

hierdoor steeds minder voor een woning in aanmerking. De daklozen moeten geen 

voorrang hebben, maar wel een gelijke behandeling krijgen.  

 

De punten die genoemd zijn worden gebundeld en nadrukkelijk wordt vermeld dat 

indien de cijfers bekend zijn dat we hier opnieuw naar gaan kijken en dat we wachten 

op de definitieve adviesaanvraag. Ada gaat dit oppakken en zal dit meteen 

doorsturen.  
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6.  Vergaderschema 2024 

Binnen de raad is een verzoek geweest om op een andere dag te gaan vergaderen. De 

raad gaat op elke 4e dinsdag van de maand vergaderen.  

 

 

7. Informatie vanuit het veld 

Algemene zaken 

Er is een concept uitnodiging geschreven voor de sociale adviesraden. Deze is tijdens 

de vergadering ook uitgedeeld. De planning is om dit in maart te organiseren. 

 

Werk en Inkomen 

Het minimumuurloon wordt in 2024 gelijk getrokken voor iedereen.  

 

Zorg en Welzijn 

Geen bijzonderheden.  

 

 

8.  Rondvraag en Sluiting 

Zander (gast) heeft een aantal voorbeelden genoemd waar hij tegenaan loopt. Vaak is 

het lang wachten of stukken die aangeleverd moeten worden die niet nodig zijn. Fijn 

dat Zander deze ervaringen met de raad wil delen.  

 

Iedereen heeft van de gemeente aan het eind van de vergadering een pakketje 

ontvangen als dank voor de inzet van het afgelopen jaar.  

Ada sluit vervolgens de vergadering om negen uur en wenst iedereen wel thuis.   

  

 

 

 

Dit verslag is goedgekeurd en vastgesteld in de vergadering van 24 januari 2024. 

 

 

 

Ada Gorter-ten Brink      Aaftien Schlundt Bodien 

voorzitter       secretaris 

 

 


